





HAIR POLISH 140ML

Gives your hair an outstanding gloss. Easy to manage and brilliant shine. This unique formula defines the finished look, giving hair a sleek appearance.

亮发蜡

多方面的造型提供。在打理短发时,你可塑造薄削的发型,维持数小时不变。同时,也可提供"光亮"的独特发型设计。

STYLING GEL 330ML

Ideal for todays hairstyles that require strong hold. Non greasy on hair. Does not flake and leave no residue.

饰发胶

不含油腻成分,能增强头发的浓密感和弹性,提供持续性的防护功能,使你的头发更具时代感。





REPAIR SERUM 125ML

A leave-in intensive nourishing conditioner for the hair. It effectively infuses each hair strand with smoothing and moisturising properties for silkier, shinier hair.

It is suitable for all hair types and is especially recommended for coloured hair as its protective function can prevent colour fading. Sunscreen blocks UV radiation while Jojoba oil and Vitamin E moisturise to improve texture and manageability. Hair is left bright and shiny with a sleek finish.

修饰膏

置有蛋白质可溶解的液体处方。含有润湿及抗热元素,可改善干燥及受损的发质。同时,能防护头发免于紫外线的伤害。适于每天使用在任何发质上。

HAIR SPRAY 420ML

Specially formulated to give long lasting hold and control for various types hair styles. It is non-sticky, non-flaking and it dry rapidly. Over-lapping spraying will yield a super hold effect, As for soft hold, spray and brush out for a natural bouncy look.

喷雾剂

特别有效处理长久固定及各类发型的控制。没有黏腻及片落问题,头发也能快干。使用更多, 能达到超固定效果。需要自然定型,只需喷洒及稍微梳理,就有一个自然及充满活力的外貌。





HAIR REPAIR 150ML

Specially designed for split ends and brittle hair. Hair ends is the most vulnerable part of the hair and is easily damaged by chemicals treatments (such as colouring, perming). Dalen Hair Repair serves to lubricate the cuticle, restore split ends and the protective coat around each hair provides natural smoothness and elasticity without stickiness or oiliness. Hair also becomes softer and healthier. This unique formula works so effectively that you will definitely notice a difference!

修饰液

特别设计于分<mark>叉及脆</mark>弱的发质上。发梢是最易受损的部分,也很容易因染发或电烫化学护理过程而受损。Dalen修饰剂能润滑头发外层及复元分叉部分,同时提供每一根头发外层的保护,也可使头发看起来更滑顺及富有弹性,而无黏及油腻感。头发也能愈加柔软及健康。这项独特处方非常有效,将让你犹如脱胎换骨般的亮丽!

DALÉN

STYLING MOUSSE 240ML

Specially designed to give lasting shine, volume and control to all hairstyles. Contains ProVitamin B5 for conditioning as you style. Hair feels soft and manageable without stiffness.

饰发泡沫

对于永久光<mark>泽及所有发型的形</mark>成及<mark>控制上,</mark>有特别的作用。提供你在设计<mark>发型时所有的维他命B5成分。无需费劲,也能感觉头发柔软</mark>及易干打理。



SCULPTING SPRAY 250ML

A fast drying non aerosol spray for sculpture hairstyle. Effectively fix the final hairstyle in place. Does not flake after application and you can use it for restyling. Contains special polymers and ProVitamin B5 to provide firm hold and ultra sheen to the hair.

固定饰发喷雾剂

易干的喷雾剂适用于发型固定。即使用在发型重新塑造上,也不会有片落问题。含有特别聚合物及维他命B5,显现头发超强固定及超光泽效果。



An easy to use Leave-In Conditioner which conditions dry and damaged hair, leaving it softer, silkier and more manageable. Contains Pro-Vitamin B5 which moisturises and improves hair condition, thus preventing split ends. It adds volume and texture to limp hair without build up stickiness. Recommended to use on hair after colour process and permanent wave process.

护发素

容易使用,让干燥及受损头发柔软、光滑及更易打理。含有维他命B5,可润滑及改善发质,避免头发分叉,使头发更有型。诚意推荐使用在那类经过染发及永久曲卷过程的发质上。



HAIR CREAM 250ML

It nourishes, protects and restores the condition of dry, brittle or fly-away hair. Contains Pro-Vitamin B5 to restore the natural moisture of the hair. Giving hair a healthy sheen, body and manageability. Use for soft styling to create a more natural look. Use on wet hair to achieve the "Wet look" hairstyle effects.

护发膏

滋养,保护及复元干燥、脆弱或飞散的发质。含有维他命B5,让头发恢复湿润。使发质更健康,更有光泽,有型及容易打理。若用在湿发上,则可取得"湿气逼人"的发型效果。

SCULPTING GLAZE 250ML

Optimum control for all styling technique, such as roller setting, wet setting, molding, sculpting, scrunching and blow drying. It dries off to a glazed wet look without flaking. For restyling, mist lightly with water and style as desired.

固定饰发剂

对于如设定发型<mark>或其他发型</mark>塑造技巧,具有良好的效果。在重新塑造发型时, 只需轻洒点水,就可<mark>达</mark>到要求。









TREATMENT CREAM 500ML / 1000ML

An unique super formula which contains special softening and revitalizing agents. Excellent choice for strengthening limp, damaged and porous hair. Restores vitality to hair damaged by environment elements or electrical appliances.

护理霜

独特超处方,含有软化及恢复活力的元素。对于受损的头发,提供强化发质的 卓越条件。能让因受环境因素或电器用品的头发恢复活力。

HAIR MINERAL MUD 500ML

This exclusive product enriched with Dead Sea' Mineral Mud which contains high percentage of minerals and trace elements that helps to remove excessive hair oiliness and strengthens hair roots. After application, the hair stay supple, healthy, glossy and manageable.

矿物发泥

此独特产品富有死海的矿物泥,含高量的矿物质和微量元素,能有助于去除头发上多余的油迹及强化发根。使用后,头发更柔软、健康、光滑及更易打理。





TREATMENT SHAMPOO 1000ML

2 in 1 Treatment Shampoo contains Pro-Vitamin B5 which penetrates deep into the hair shaft to nourish hair. It makes your hair healthy and shiny. Enriched with moisturizers, leaving hair soft and manageable.

护理洗发精

2合一护理洗发精含有维他命B5成分,能渗入发柱里滋养发质,使你的头发更健康 光亮。让头发更柔软及易打理。

PERM LOTION 115ML & NEUTRALISER 115ML

Creates the full body, silky supple texture for smooth, shiny, natural-looking style. Its conditioning process will equalize porosity, and provide protection while perming.

电烫剂

塑造一整体形象,丝质柔软的成分赋予柔顺、亮丽及自然的外貌。在电烫过程中,其护理元素能有效及平衡的渗入每一根发质,有保护头发的作用。





PERM LOTION 1000ML

It is formulated with vitamin to give nourishment to your hair during reduction process. It works well to protect against brittleness after perm.

烫发液

含有维他命成分,在烫发过程中滋润头发。能有效保护烫发后易折断的发质。

NEUTRALISER 1000ML

It is formulated with special oxiding materials and additives such as protein to condition and smoothen the hair during oxidation process. It works well for all types of hair and protects the shade of colour treated hair.

中和液

配以特别氧化料和附加剂如蛋白质而成。在氧化时能使头发柔软光滑。它适于任何发质。

